
FRØYA KOMMUNE

MØTEPROTOKOLL

Eldrerådet:
Møtestad:
Møterom C

Møtedato:
10. 10.2016

Møtetid: Av utvalgets medlemmer møtte
10:00-11:30 5 av 5

Frå og med sak:
Til og med sak:

20/16
22/16

Faste representanter i Eldrerådet i perioden 2015 - 2019

Medlemmer, politisk oppnevnt:

Bjørnar Flatval, Leder
Marit Pettersen, Nestleder

Frøva pensjonistforening:

Hans Ulrik Hammer

Laila Wedø
Nancy Sørensen

Vararepresentanter i rekkefølse:

Torbjørn Taraldsen
Guttorm Reppe

Vararepresentanter i rekkefølee:

Charlotte Aursøy
Amie Grønvik Schupbach
Helge Borgen

Faste representanter med forfall:

Frøya pensionistforenine:
Laila Wedø

Vararepresentanter som møtte:

Charlotte Aursøy

Merknader:

l. Innkalling til møte med saksliste ble enstemmig godkjent.
2. Stian Aspaas Haugen oreinterte ang. Beinskaret, del 3.
3. Vibeke Nordtiller orienterte ang. Skjærgårdssykepleier.
4. Harriet Strand orienterte ang. Bostøtte.

Underskrift:

^Jc^ i^' i_^Æ //^f
FlatvalijBrnar

Leder Protokollunderskriver

S^ 5a^', ̂ ft'i. ^M. <?(
Siv-Tove Skarshaug

Sekretær



HOVEDUTSKRIFT

Utvalg: EIdrerådet
Møtedato: 10. 10. 2016

SAKSLISTE

Saksnr. Arkivsaksnr.

Innhald

20/16 16/2736
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRÅ MØTE 19.09. 16

21/16 16/2469
HØRING - REGULERINGSPLAN BEINSKARDET, DEL 3

22/16 16/2870
REFERATSAK



20/16
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRÅ MØTE 19.09. 16

Vedtak:

Protokoll frå møte 19. 09. 16 godkjennes som framlagt.

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Protokoll frå møte 19.09. 16 godkjennes som framlagt.

21/16
HØRING - REGULERINGSPLAN BEINSKARDET, DEL 3

Vedtak:

Eldrerådet har ingen merkad til saken.

Enstemmig.

Eldreradets behandling i møte 10. 10. 16:

Eldrerådet har ingen merkad til saken.

Forslag til vedtak:

Hovedutvalget for forvaltning vedtar å legge reguleringsplan for Beinskardet del 3 med beskrivelse, plankart o^
bestemmelser datert 08. 06. 2016 ut på høring og offentlig ettersyn i 6 uker, i medhold av pbl §§ 5-2og 12- 10.

22/16
REFERATSAK

Vedtak:

Referatet tas til orientering.

Enstemmig.

EIdrerådets behandling i møte 10. 10. 16:

Marit stiller spørsmål ang. frisklivssenteret, status?
Sender forespørsel på e-post.

Eldresdag, ca. 98 stk. møtte.
Gode tilbakemledinger.
Eldrerådet bevilger 5000 kr til elever som bidro på eldres da^



Skjærgårdssykepleier orienterer.
Ønsker flere faglærete i øyrekka.
Ønsker å drive med ren sykepleiedrift i øyrekka.
Fått nytt kontor på skolen, samme kontor som helseøster. Skal i disse tider fa helt nytt kontor, oppstart
november.

Ønsker status frå Mattis Aune vedr. eldreboliger i Mausund på neste møte i eldrerådet.

Forslag til vedtak:

Referatet tas til orientering.


